
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 26. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 232
Ministeren bedes bekræfte, at det i kommunerne var praksis før dommen fra
Vestre Landsret og principafgørelse fra Ankestyrelsen nr. 163-15 at udmåle
overvågningstimer til de borgere, der havde behov for det, og som var på en
BPA ordning efter servicelovens § 95. Kan ministeren samtidig redegøre for,
hvor stor en andel af de midler, som var afsat til BPA ordning efter servicelo-
vens § 95, stk. 3 , der skønsmæssigt blev brugt til tildeling af overvågningsti-
mer, hvad disse midler går til nu, hvor praksis er ændret, og om de fremadret-
tet kan benyttes til at genindføre den tidligere praksis?
Spørgsmålet stilles på baggrund af foretræderne for udvalget ved Epilepsifor-
eningen og Dansk Handicapforbund den 19. januar 2017.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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